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一、為配合教育部國際教育學術交流合作政策，鼓勵本校優秀外國學生，訂定「景文科技大學審核教育部外國學生獎學金作業要點」。 (以下簡稱「本要點」)
    In compliance with the International Academic Collaborative Policy of the Ministry of Education, the university stipulates the “Jin-Wen University of Science and Technology Regulations Governing Foreign Student Application of the Ministry of Education Scholarship” (hereinafter referred to as the “Regulations”)
二、本要點獎助之對象以具本校正式學籍之外國學生為限。
    These regulations shall apply only to foreign students registered full time at Jin-Wen University.
三、申請資格： 
(一)大學部學生入學滿一學期，申請時，前一學期學業成績需平均達65分
（含）以上、操行成績達80分（含）以上者。 
(二)碩士班學生就學滿一學期，申請時，前一學期學業成績需平均達70分
 （含）以上、操行成績達80分（含）以上者。 
(三)同一學生受獎累計期限，大學部學生不得超過四年碩士生不得超過二
 年；唯延畢生不得申請。
Eligibility:
(1) Undergraduate students who have completed one full semester but not one
   academic year of study: During the preceding semester, applicants must have achieved a minimum academic grade average of 65 points, and a minimum moral conduct average of 80 points.
(2) Master's students who have completed one full semester but not one academic year of study: During the preceding semester, applicants must have achieved a minimum academic grade average of 70 points, and a minimum moral conduct average of 80points.
(3) The same recipient cannot receive the scholarship for more than four years as an undergraduate, and for more than two years as a master's student. Postponed graduated student can not apply the Scholarship. 
四、申請人提出申請時，應填寫獎學金申請表。 
    The applicant shall submit the completed Scholarship Application Form. 
五、本獎學金於每年受理申請一至二次，惟實際日期依公告時間為準，向本校學務處提出申請，逾期不予受理。
    The scholarship is open for application once or twice a year. The actual application dates shall be published by the University. Applicants shall submit the required documents to the Student Affairs Office. Late applications will not be accepted.
六、本獎學金之獎助金額及名額，視該會計年度教育部核給本校之外國學生獎學金補助款金額為分配依據，並由學生事務工作會議依申請人數審核訂定之。
The amount and number of the scholarship are awarded on the basis of funds provided by the Ministry of Education. The number of applicants will be approved by the conference of the Student Affairs Office passes.
七、本要點經學生事務處工作會議通過，校長核定後公布實施。
These regulations and future revisions shall become effective after the conference of the Student Affairs Office passes and approval by the president of the University.

